
 
 Fruens Bøge Tennisklub 
  
FBT Bestyrelsesmøde 1. februar 2024 kl. 18:30 
  
Afbud fra: Hanne Gulløv 
Referent: Bodil Ravn 
  
Dagsorden: 
1.     Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 23. nov. 2023:  
Godkendt.  
 
 
2.     Godkendelse af dagsorden for dette bestyrelsesmøde:  
Godkendt.  
 
 
3.     Økonomi status: 
Gennemgang af regnskab ved HC, der blev spurgt detaljeret ind til ind til forskellige 
delposteringer, bl.a. kommunale tilskud, træningsudgifter, halleje, bolde og 
turneringsindtægter. Udkast til budget for 2024 balancerer med et lille plus.  
 
 
4.     Behandlingspunkter 
a. Træning: økonomi og generelle overvejelser: punktet blev drøftet under punkt 3. 
Steffen har opsagt sin stilling pr 1. febr., der er fundet løsning for indendørstræning 
og der arbejdes på at finde træner for udendørssæsonen.  
 
b. Regler for gratis baner til 1. holdspillere: hvilke retningslinjer? (HB): der er helt 
generelt ikke gratis baner for 1. holdspillere.  
 
c. Prioritering af herreholdet? Hvordan (HB)? Klubben er udfordret på herresiden og 
vi er opmærksomme på problemet. 



Det vil være ønskeligt, hvis en supplerende træner kunne spille på 1. holdet.  
 
d. Sponsorudvalg: personkreds, incl. bestyrelsesrepræsentant (HB): vi opfordrer 
medl. på generalforsamlingen til at gå ind i udvalget. Kan vi alliere os med et firma, 
der sørger for sponsorrekruttering? Muligvis kan DTF og DGI hjælpe.  
 
e. Kommende aktivitetsønsker (herunder tilføjelser til årshjul) (HB): gerne aktiviteter 
på tværs af klubben. Americano har været succes. Punktet tages op efter 
generalforsamlingen med håb om, at der kommer et bestyrelsesmedlem, der står for 
punktet.  
 
d. Generalforsamling: indkomne forslag (MS):  
Generalforsamling afholdes onsdag 20. marts kl 19:00.  
Dirigent: Peter Schack (som sidste år) 
Generelt: Bestyrelsen opfordrer alle FBT-medlemmer til at deltage i 
generalforsamlingen 
 
1) fra Frank Gaba: friholdelse af 2 baner for hvert anlæg i udesæson. Det vil medføre 
en reduktion af træningsudbud. Der bruges 4 baner på Dalumvej.   
 
Turneringstræning for veteraner flyttes til kl 20-21, så det skabes luft i løbet af dagen.  
 
Øget medlemstal: seniortræning har trukket flere i omtalte aldersgruppe. Der 
iværksættes Familietennis (DGI) med familieabonnement, som udløber af 
tennissportens dag. Hvad skal familieabonnement koste? (skal fastlægges på 
Generalforsamlingen).  
Ny hjemmeside giver nye muligheder.  
 
2) fra Anita Skeby: halbooking kun for 1 år ad gangen. Ikke benyttede baner, der er 
fast booket, bør kunne frigives.  
Bestyrelsen mener, det vil være administrativt krævende. Økonomisk har FBT brug 
for, at hallen er booket maximalt op. Ang. Ikke benyttede bookede baner: Det vil 
forudsætte en platform, hvor træning kan frigives.  
Procedure for bookning af faste timer ved Aage Wichmann. Hvis der er flere, som 
ønsker bane, tilbydes banen først til nye medlemmer, der ikke har fast banetid, frem 
for til dem, der allerede har baner.  
 
. 
 
e. Halgulv: behov for renovering (LG):  



Revne i hal 2 op mod glasburet.  
 
f. Visionspunkt: hvordan ønsker vi hver især og som bestyrelse, at FBT udvikler sig? 
Og hvordan kan vi arbejde for det? (HB): UDSKUDT  
  
5.     Orienteringspunkter 
a.    Nyt fra seniorudvalg: UDSKUDT 
 
 
b.    Nyt fra juniorudvalg: UDSKUDT 
  
 
c.     Nyt fra hus og anlæg  
De væltede træer bane 4: forsikringen er inde over, da naboens forsikring skal dække 
den anden halvdel. Kontaktoplysninger på nabo sendes til HCA. Naboen bør tjekke 
de øvrige træer (naboen vil i så tilfælde være erstatningspligtige).  
Net i hallerne: de gamle net skal nedtages af FBT efter 1. maj (når indesæson er slut). 
Der monteres efterfølgende nye net. 
 
 
d.    Nyt fra aktivitetsudvalg: UDSKUDT 
 
 
d.     Nyt i øvrigt: UDSKUDT 
 
 
6.     Evt. 
 
7.     Næste møde torsdag 29. febr. 18:30 forberedelse af generalforsamlingen  
 

  
 


